

《单词百科:placeholder是什么意思?placeholder怎么发音?placeholder的解释和用法》

英语单词placeholder是什么意思?placeholder怎么读?placeholder怎么发音?简答网为您整理了placeholder的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



placeholder怎么读

placeholder的读音:[' ple ɪ sh ə ʊ ld ə (r)]

placeholder的意思

1、n.占位符;

placeholder的近义词

1、procurator n.代理人;

2、**proxy** n.代表权;代理人, 代替物;委托书;代理服务器;

placeholder的双语例句

1、Appends content to a template placeholder. Can be used on associative arrays and scalars.

附加内容,模板的预留位置. 可用于关联数组和标.

2、The original bitmap in a memory DC is simply a placeholder.

最初在内存设备环境里的位图,仅仅预留位置.

3、This starter kit also contains placeholder classes for customizing other functionality.

此初学者工具包还包含用于自定义其他功能的占位符类.

4、The capitalization in this placeholder is not consistent with your style checker settings.

此占位符中的大写与样式检查设置不一致.

5、Replace the placeholder with the actual filename, parameter, or whatever element it represents.

用实际的文件名, 参数名或者任何这些占位符代表的元素来代替这些占位符.

6、Proxy: to control access to an object by providing a surrogate, or placeholder, for it.

为其他对象提供一种代理以控制对这个对象的访问.想一下网关, 很相似.

7、Assigns content a template placeholder or a list. Can be used on associative arrays and scalars.

分配内容模板占位或一份名单. 可用于关联数组和标.

8、This slide can't be expanded. The slide must have a body placeholder that contains text.

此幻灯片无法展开.请确认此幻灯片有包含文本的主要占位符.

9、The punctuation in this placeholder is not consistent with your style checker settings.

此占位符中的标点与样式检查设置不一致.

10、Some of the text in this placeholder might be too small for your audience to read.

此占位符中的有些文字太小,观众可能很难看清.

11、New items are added at the end of the collection, before the new item placeholder.

将新项添加到集合结尾新项占位符之前.

12、Drag onto the page and then type to replace placeholder text.

拖到绘图页上,然后键入内容,替换占位符文本.

13、New items are at the beginning of the collection, after the new item placeholder.

新项位于集合开头新项占位符之后.

14、Drag to add a normal curve diagram. Subselect placeholder text and then type to change text.

通过拖动添加标准曲线图. 再选择占位符文本,然后通过键入更改文本.

15、For the following sections, the placeholder `PropertyName` represents the name of attachable member.

下文中的占位符属性名表示可附加成员的名称.

16、I. e. scanning looks back a single token (possibly a placeholder token) and continues.

即,扫描动作会回读一个单词 (可能是占位符单词) 并继续.

17、Assign placeholder texture maps to the diffuse and bump material slots for each of your models.

为您的每个模型分配占位符纹理地图到Diffuse和Bump材料通道.

18、Provide a surrogate or placeholder for another object to control access to it.

代理模式为另一个对象提供替身或者占位符以控制对这个对象的访问.

以上是简答网为您整理的placeholder怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助.

查看更多关于placeholder的用法、placeholder的释义、placeholder的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/placeholder>

